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13-01-2021 

Betreft: vraag n.a.v. de oordeelsvormende vergadering van 12-01-2021. 

 

 

Geachte heer Beemsterboer, 

 

 

Afgelopen dinsdag 12 januari j.l. hebben wij in tweede termijn u de vraag gesteld waarom 17 

woningen minder worden gebouwd t.o.v. eerdere plannen althans naar mijn herinnering en deze 

vraag is niet door u beantwoord. Alsnog stellen wij de beantwoording op prijs en de vraag luide  

waarom er nu minder woningen gebouwd gaan worden of hebben wij dat onjuist beoordeeld.  

 

Uw reactie zien wij alsnog graag tegemoet. 

 

Met hartelijke groet, 

Senioren Partij Schagen 

A.S. (André) Groot 

Fractiesecretaris. 

 

 

 

 

 

 


